



ຄະນະພັກ ທຫລ ເຂົ້າວາງກະຕ່າດອກໄມ້ຕໍ່ໜ້າ ຮູບປັ້ນຫຼໍ່ ປະທານ ໄກສອນ ພິມວິຫານ



ໃນໂອກາດທີ່ອົງຄະນະພັກທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ຈະດຳເນີນກອງປະຊຸມໃຫຍ່ຜູ້ແທນ ຄັ້ງທີ IV ຂອງຂັ້ນຕົ້ນ ທີ່ຈະໄຂຂຶ້ນ ໃນມື້ນີ້, ໃນວັນທີ 11 ກັນຍາ 2020 ຄະນະບໍລິຫານງານພັກທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ຊຶ່ງນຳໂດຍສະຫາຍ ສອນໄຊ ສິດພະໄຊ ກຳມະການສຳຮອງສູນກາງພັກ, ເລຂາຄະນະພັກທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ, ຜູ້ວ່າການທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ພ້ອມຄະນະ ຊຶ່ງໄດ້ຕາງໜ້າ ໃຫ້ແກ່ບັນດາສະຫາຍສະມາຊິກພັກ ແລະ ພະນັກງານໃນທົ່ວຂະແໜງການທະນາຄານ ໄດ້ເຂົ້າວາງພວງມະລາຢ່ອນນຸສາວະລີນັກຮົບ ນິລະນາມ ເພື່ອເປັນການສະແດງຄວາມເຄົາລົບຮັກ, ຄວາມກະຕັນຍູຮູ້ບຸນຄຸນ ແລະ ຈາລຶກເຖິງຄຸນງາມຄວາມດີ, ນຳໃຈຕໍ່ສູ້ອັນພິລະອາດ ຫານ ແລະ ບໍ່ຍອມຈຳນົນຂອງບັນພະບຸລຸດລາວ ກໍ່ຄືບັນດານັກຮົບປະຕິວັດທີ່ຍອມເສຍສະຫຼະຊີວິດ, ເລືອດເນື້ອເພື່ອພາລະກິດປະຕິວັດ ແລະ ປົດປ່ອຍຊາດພາຍໃຕ້ການຊີ້ນຳ-ນຳພາ ອັນສະຫຼາດສອງໃສຂອງພັກປະຊາຊົນປະຕິວັດລາວ ແລະ ການຕໍ່ສູ້ຢ່າງອົງອາດກ້າຫານຂອງ ປະຊາຊົນບັນດາເຜົ່າ.

ຈາກນັ້ນ, ສະຫາຍ ເລຂາຄະນະພັກທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ພ້ອມຄະນະ ກໍ່ໄດ້ນຳເອົາກະຕ່າດອກໄມ້ທີ່ສວຍສົດງົດງາມ ມາຈັດ ພິທີສະດຸດຕໍ່ໜ້າຮູບປັ້ນຫຼໍ່ ເພື່ອສະແດງຄວາມເຄົາລົບຮັກ, ກະຕັນຍູຮູ້ບຸນຄຸນ ແລະ ລະນຶກເຖິງປະທານໄກສອນ ພິມວິຫານ ຜູ້ນຳທີ່ດີເດັ່ນ ແລະ ເຄົາລົບຮັກຂອງພັກ-ລັດ ແລະ ປວງຊົນລາວທັງຊາດຊຶ່ງໃນຕະຫຼອດພາລະກິດປະຕິວັດຂອງເພິ່ນແມ່ນໄດ້ອຸທິດສະຕິປັນຍາ ກຳລັງ ວັງຊາໃຫ້ແກ່ການຕໍ່ສູ້ປົດປ່ອຍຊາດ ກໍ່ຄືປົກປັກຮັກສາ ແລະ ສ້າງສາປະເທດຊາດ, ນຳພາການປະຕິວັດຂອງປະຊາຊົນເຮົາກ້າວຂຶ້ນຈາກ ໄຊຊະນະນີ້ ສູ່ໄຊຊະນະໃໝ່ ທີ່ຍິ່ງໃຫຍ່ກວ່າເກົ່າເຮັດໃຫ້ປະເທດເຮົາຈາກບ່ອນເປັນເມືອງຂຶ້ນຂອງຈັກກະພັດຕ່າງດ້າວ ກາຍເປັນປະເທດ ສັນຕິພາບ, ເອກະລາດ, ປະຊາທິປະໄຕ, ເອກະພາບ ແລະ ວັດທະນາຖາວອນ, ມີຖານະອັນສົມກຽດໃນເວທີສາກົນ; ປະທານໄກສອນ ພິມວິຫານ ສົມແລ້ວທີ່ເປັນລູກຜູ້ປະເສີດຂອງປະຊາຊົນລາວບັນດາເຜົ່າ, ເປັນວິລະບຸລຸດທີ່ປີຊາສາມາດ, ສະຫຼາດສອງໃສ ເວລາໃດກໍ່ຕັ້ງຕໍ່ ບໍລິສຸດຕໍ່ພັກ, ຕໍ່ການປະຕິວັດ, ຖືເອົາຜົນປະໂຫຍດອັນຊອບທຳຂອງຊາດ ແລະ ປະຊາຊົນເປັນສິ່ງສູງສຸດ, ເຊິດຊອຄວາມເປັນແບບຢ່າງນຳໜ້າ ອັນໃສແຈ້ງ ແລະ ດີເລີດຂອງທົ່ວພັກ, ທົ່ວລັດ ແລະ ທົ່ວປວງຊົນລາວທັງຊາດ; ປະທານ ໄກສອນ ພິມວິຫານ ມີແບບແຜນໃນການດຳລົງ ຊີວິດທີ່ລຽບງ່າຍ, ປະຢັດ, ດຸໝັ່ນຂະຫຍັນພຽນ ແລະ ຊອກຮູ້ຮຳຮຽນຢ່າງບໍ່ຢຸດຢັ້ງ.



ສະນັ້ນ; ຊື່ສຽງຮຽງນາມ, ຄຸນງາມຄວາມດີ, ວິລະກຳອັນລ້ຳຄ່າຂອງ ປະທານ ໄກສອນ ພິມວິຫານ ໄດ້ກາຍເປັນສັນຍາລັກ ແລະ ໃຈກາງແຫ່ງຄວາມສາມັກຄີ ເປັນເອກະພາບພາຍໃນທົ່ວພັກ-ລັດ, ທົ່ວປວງຊົນລາວບັນດາເຜົ່າ ແລະ ບັນດາປະຊາຊາດທີ່ຮັກຫອມ ສັນຕິພາບໃນທົ່ວໂລກ." ຊີວິດ ແລະ ພາລະກິດປະຕິວັດຂອງປະທານ ໄກສອນ ພິມວິຫານ ຍັງຍືນຍົງຢູ່ໃນດວງໃຈຂອງປວງຊົນລາວ ຕະຫຼອດໄປ".

ຂ່າວ-ພາບ: ຣັດສະໝີ ດວງສັດຈະ

ເສດຖະກິດລາວຈະເຂັ້ມແຂງ ຖ້າປວງຊົນຮ່ວມແຮງນຳໃຊ້ເງິນກີບ